"Bright Society without Drugs" "没有毒品的光明社会"



"We will strive to gain sound strength and create a healthy and bright society."

The Korean Association Against Drug Abuse was founded in 1992 and is the nation's only private organization that carries out comprehensive projects for prevention of illegal drug use and drug abuse.

For more than 20 years, we worked hard to create a 'healthy society without drugs' in a society with basically no projects to prevent drug abuse. The drug problem is now more severe than ever in Korea and is spreading quickly among the younger generation. The KAADA will actively respond to narcotics and drug abuse and alert the entire nation to help people gain sound strength and to create a healthy and bright society.

- President Chun Young-Koo Ph.D.

"培养健康力量,为创造一个健康、光明的社会而全力以赴。" 韩国麻药退治运动本部创立于1992年,是一个始终开展着扫毒和 预防药品滥用的国内唯一民间团体。

过去的20年里,在一如荒芜之地氛围的毒品预防事业当中,

为了实现"没有毒品的健康社会"而不懈努力着。

在我们社会的毒品问题比任何时候都严重的今天, 相对青年群体 中毒品急速扩散的时势,韩国麻药退治运动本部积极作出应对, 致力于唤醒全体国民的警觉心,使其自我培养健康的力量,共同 为创告—个健康的光明社会而奋斗着。

Basis for Establishment

Article 51-2 of Narcotics drugs control Act

Purpose of Establishment

Contribute to the realization of a bright society without drugs

成立依据 毒品类管理相关法规第51条2

成立目的 为实现没有毒品的光明社会作出贡献

History

April 22, 1992 Approved for incorporation by the Ministry of Health and Welfare Founding ceremony. Kwon Kyung-Kon; president of the Korean Pharmaceutical Association appointed as first president Min Gwan-shik; former chairman of the National Assembly appointed as Apr 8, 1994 2nd and 3rd president Recognition of public charity (Finance Ministry Ordinance No. 1994, 1978) May 13, 1994 Aug 3, 1998 Designated as training institute by Ministry of Education Sep 1, 1998 Joined as regular member of IFNGO Apr 20, 2001 Kim Myung-Sub: appointed as 4th, 5th and 6th president May 16, 2002 10th anniversary since founding, moved to new building and opened the Songcheon Rehabilitation Center Legal organization [Grounds: Article 51-2 of Narcotic drugs control Act] Dec 26, 2002 Apr 7, 2003 Registered as public charity organization Moon Hee; appointed as 7th president and served as 8th president con-Apr 23, 2010 secutively (Apr 2013) Chun Young-Koo; appointed as 9th president Mar 11, 2014

沿 革

KOREAN

ASSOCIATION

AGAINST

o

RUG

ΑB

US

由保健福利部许可成立为法人 挂牌仪式:创立总会、首任理事长由大韩药师会权景坤会长就任 1994.04.08 第2、3任理事长由前国会议长闵宽植就任 1994, 05, 13 认可公益性捐款(财务部令第1994号、1978号) 被指定为教育部研修机构 1998. 09. 01 加入IFNGO正式会员 2001. 04. 20 第4、5、6任理事长由金明燮就任 2002. 05. 16 创立10周年、入住新办公大楼及松川戒毒中心开院 2002. 12. 26 法定团体化[依据: 毒品管理相关法规第51条2] 2003.04.07 被指定为公益性捐献团体 2010, 04, 23 第7任理事长由文姬就任,并连任第八任理事长 (2013.4.) 2014. 03. 11 第9仟理事长由田永球就任

National KAADA Hotline 1899-0893

82-80-022-5115 | Busan 82-80-522-5115 | Daegu 82-53-764-1207 Incheon **82-80-031-5115** | Daejeon 82-80-202-5115 | Gwangju/Jeonnam 82-80-767-5115 Gyeonggi 82-80-257-5115 | Gangwon 82-33-251-6115 | Chungnam 82-41-572-2345 Jeonbuk 82-80-232-5112 | Geyongbuk 82-53-742-5165 | Gyeongnam 82-55-287-9993

全国支部毒品类及药物滥用预防咨询处全国商谈代表电话 1899-0893

首尔 82-80-022-5115 | 釜山 82-80-522-5115 | 大邱 82-53-764-1207 | 仁川 82-80-031-5115 大田 82-80-202-5115 | 京畿 82-80-257-5115 | 江原 82-33-251-6115 | 光州·全南 82-80-767-5115 忠南 82-41-572-2345 | 全北 82-80-232-5112 | 庆北 82-53-742-5165 | 庆南 82-55-287-9993

Headquarters 10 Dangsan-ro 48-gil, Yeongdeungpo-gu, Seoul

Tel **82-2-2677-2245** Fax **82-2-2677-2247** e-mail drugfree@drugfree.or.kr

Social welfare facility, Addiction Rehabilitation Center, Hotline 82-2-2679-0437 e-mail coun@drugfree.or.kr

中央本部地址 首尔特别市永登浦区堂山路48街10

电话 82-2-2677-2245 传真 82-2-2677-2247 e-mail drugfree@drugfree.or.kr 戒毒中心商谈 **82-2-2679-0437** 商谈email coun@drugfree.or.kr

www.drugfree.or.kr







www.drugfree.or.kr

마약없는 밝은사회



KOREAN ASSOCIATION AGAINST DRUG ABUSE www.drugfree.d



PR Products

- Media ads: TV, newspapers, magazines, subways, bus, electronic displays
- Internet homepage and cyber events
- Narcotics and drug abuse prevention campaign (PR booth)
- World Drug Day event and symposium
- Drug eradication poster, flash, UCC and other contests and displays
- Magmi award ('Magumi' is a word created by the sound made by 'mag eum yi' meaning one who stops drug and substance abuse.)
- Construction of community network

宣传事项

- 媒体宣传: TV、新闻、杂志、地铁、巴士、电子屏幕等
- 运营网站主页及网络活动
 预防毒品及药物滥用运动(运营宣传展台)
- 世界扫毒日纪念仪式及专题讨论会
- 扫毒海报、动画、UCC等公募和展示 MAGMI奖 构建地区社会联系网



Prevention and Education Projects

- Preventive education
- Drama preventive Education
 Peer consulting class
- Program for high risk groups (Anti drug Abuse class)
- Magmi instructor (preventive education instruction) fostering and education
- Fostering of drug prevention activists and training of school welfare teachers
- Employee training and education

预防・教育事业

- 预防教育 扫毒戏剧节 同龄人商谈教室
- 高危险集团对象计划(扫毒教室)
- 培养MAGMI讲师(预防教育讲师)及进修教育
- 培养毒品预防活动者及进行学校保健教师研修
- 职员研修教育



Development and distribution of materials

UCC공모전 작품



- Educational materials for prevention of drug abuse (books, video/audio materials, comic books, etc)
- Field study and research report
- Newsletter, Periodicals
- PR materials (posters, leaflets, stickers, commercials, audio/video materials, etc)

普及资料开发

- 药物滥用预防教育资料(册子、视听资料、漫画书等)
- 事态调查及研究报告
- 新闻报刊、定期刊物
- 宣传资料 (册子、传单、贴纸、CF、视听材料等)



Social Rehabilitation Project

- Counseling: individuals and groups, by phone, letter, visit, online counseling, national hotline 82-1899-0893
- Addiction Rehabilitation Center: rehabilitation facilities, voluntary admission 'Treatment Community' (free), continuous follow-up management services provided, For inquiries on admissions contact 82-2-2679-0437
- Rehabilitation education for persons suspended from indictment by Prosecutor's Office and Probation-Drug Abuse Attendance order program
- Rehabilitation education for drug abusers in correctional facilities or juvenile halls

复归社会重生事业

- 商谈: 个人及团体、电话、网络商谈、全国商谈代表电话 82-1899-0893
- 戒毒中心:毒品戒毒设施、自主人所居住'治疗共同体'(免费)、 提供持续的事后管理服务等人所咨询:82-2-2679-0437
- 检查厅暂缓起诉处分者及受训命令对象的再造教育
- 教化设施及少年管教所等毒品类犯罪的再造教育





Investigation and Research Projects

- Status and awareness studies
- Research activities for anti-drug abuse, etc

调查研究事业

● 事态及认识度调查 ● 扫毒相关研究活动等



International exchange

Visit to relevant foreign institutes, participation in international meetings

国际交流

● 访问国外相关机构、参加国际会议



